绿色设计助力全球可持续发展——欧洲议会对华关系代表团主席乔•莱恩致贺WGD

来源:新能源网 china-nengyuan.com

链接:www.china-nengyuan.com/exhibition/exhibition\_news\_96823.html

# 绿色设计助力全球可持续发展——欧洲议会对华关系代表团主席乔•莱恩致贺WGDO坦桑峰会

2016年7月,世界绿色设计论坛达累斯萨拉姆峰会于坦桑尼亚经济、政治中心达累斯萨拉姆市举行。这是世界绿色设计论坛首次进入非洲,也是绿色设计推动全球可持续发展的重要一步。欧洲议会议员、欧洲议会对华关系代表团主席致世界绿色设计论坛达累斯萨拉姆峰会的贺信。

来源:新能源网 china-nengyuan.com

链接:www.china-nengyuan.com/exhibition/exhibition\_news\_96823.html



## Congratulation letter to 2016 World Green Design Organization Dar es Salaam Summit

Dear World Green Design Organization,

I would like to extend my congratulations to the 2016 World Green Design Organization Dar es Salaam Summit taking place on the 17th and 18th of July 2016 in Dar es Salaam.

Focused on "Green Design Assistance Africa Green Development", the 2016 WGDO Dar es Salaam Summit has driven participants in various field all over the world. The Summit has proved to be a huge success by establishing a China-Africa cooperation platform in terms of refuse treatment, multilateral cooperation in solar power, sustainable use of natural resources.

The Africa and China are strategic partners for each other. In addition to the achievement in the trade area, environmental cooperation is undoubtedly going to be put at the core of the cooperation in the long term. This dialogue set up by WGDO aims to bring together the stakeholders who benefit from the information and expertise sharing.

The next Green Design Summit is going to be held on October 13th and 14th 2016 in Brussels at the European Parliament. I support WGDO in its outstanding work to tighten EU-China environmental cooperation. Therefore, I look forward to seeing all of you taking part in this year's Brussels Summit for further exchanges and collaboration in the field of green design and sustainable development. Only by making more concrete progress could we achieve our final goal - tackling the climate change problem and building a more sustainable world.

Johnson

MEP Jo LEINEN

Chair of the European Parliament Delegation for the relations with China

### 绿色设计助力全球可持续发展——欧洲议会对华关系代表团主席乔•莱恩致贺WGI

来源:新能源网 china-nengyuan.com

链接:www.china-nengyuan.com/exhibition/exhibition\_news\_96823.html

(以下根据原文翻译,未经本人审核)

### 2016世界绿色设计组织达累斯萨拉姆峰会祝贺信

#### 尊敬的世界绿色设计组织:

我谨向在2016年7月17日至18日于达累斯萨拉姆举行的2016世界绿色设计组织达累斯萨拉姆峰会表示祝贺。

围绕"绿色设计援助非洲绿色发展"的主题,2016 WGDO达累斯萨拉姆峰会推动了世界各领域的参与者参与其中。此次会议通过垃圾处理,太阳能发电的多边合作,以及自然资源的可持续利用等方面,建立了中非合作平台。也因此,此会议已被证明取得了巨大的成功。

非洲和中国是彼此的战略合作伙伴。除在贸易领域的成就外,两国环境合作无疑将成为两国的长远合作的核心要素。此次意见交流是由WGDO建立的,其宗旨是汇集那些能从交流和知识共享中获取利益的利益相关者们。

下一个绿色设计峰会将于2016年10月13至14日在欧洲布鲁塞尔议会大楼举行。我支持WGDO加强中欧环境合作的出色工作。因此,我期待看到你们参加今年的布鲁塞尔峰会,在绿色设计与可持续发展领域进一步进行交流与合作。只有通过取得更具体的进步,我们才能实现我们的最终目标——应对气候变化改变问题,建立一个更加可持续发展的世界。

欧洲议会议员、欧洲议会与中国关系代表团主席 Jo LEINEN

原文地址: http://www.china-nengyuan.com/exhibition/exhibition news 96823.html